
Informace z radnice 

 Pokračují přípravné práce na zajištění výstavby nové hasičské zbrojnice. V současné době 

byla dokončena projektová dokumentace pro stavební povolení. Předpokládá rozpočet 

nákladů ve výši 8 milionů Kč za budovu a 3 miliony Kč za zpevněné plochy. Se společností 

E.ON byla uzavřena smlouva o zřízení odběrného místa na elektřinu a smlouva o 

přeložení kabelu NN, jež si stavba vynutí.  

 Do finále se dostala příprava smlouvy o prodeji pozemku v průmyslové zóně, která 

neunikla pozornosti tisku. Zatím se jedná „jen“ o smlouvu o smlouvě budoucí, která 

stanovuje požadavky na přípravu průmyslové zóny a podmínky budoucí kupní smlouvy. 

Vlastní kupní smlouva bude podepsána po dokončení přípravy průmyslové zóny 

spočívající v realizaci přeložky distribuční soustavy VN a prodloužení inženýrských sítí na 

hranici pozemku. Tyto investice bude hradit město ze svého rozpočtu a jejich realizace si 

vyžádá asi jeden rok. Poté bude následovat prodej pozemku za ujednanou cenu 1,-Kč. To 

znamená, že město poskytne investiční pobídku formou veřejné podpory. Ta však má svá 

pravidla a proto jsme společně se zástupci investora museli prodej konzultovat s Úřadem 

pro ochranu hospodářské soutěže (ÚOHS, řečený ÚHOS), který vykonává dozor nad 

poskytováním veřejné podpory. Do tří let od převodu pozemku se investor zavazuje 

zahájit výstavbu, kterou dokončí za dva roky.  

 Proběhlo výběrové řízení na rozšíření veřejného osvětlení v ulicích Husova, Stará cesta a 

lokalitě garáží Na Hliněnce. Obdrželi jsme dvě nabídky. Předpokládanou cenu bez DPH 

225 tis. Kč se podařilo vysoutěžit za 200 tis. Kč. Zakázku vyhrála společnost FIERA 

z Jindřichova Hradce. Výše druhé nabídky byla 223 tis. Kč. K realizaci by mělo dojít letos 

v říjnu. 

 V ulici Školní probíhá výstavba nové trafostanice VN, jež si vyžádá další zemní práce a 

dopravní omezení. Investorem akce je společnost E.ON, které se nepodařilo akci 

realizovat v době školních prázdnin a využít tak uzavírky v souvislosti s výstavbou 

kanalizace, jak jsme původně požadovali. 

 Úřad navštívil předseda senátu Milan Štěch, se kterým jsem projednal některé problémy, 

s nimiž se město potýká. Senátor mj. přislíbil pomoc ve spolupráci s ministrem vnitra 

Milanem Chovancem při řešení problému zachování úrovně služeb České pošty. Rovněž 

byly projednány možnosti čerpání dotací na výstavbu hasičské zbrojnice v období 2014-

2020. Zde se však příliš možností zatím nenabízí. 
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